
歐洲 Europe

7晚東地中海之旅 7-Night East Mediterranean Cruise

出發日期Departure Date: Sep – Nov 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 威尼斯，意大利 Venice, Italy 5:00 PM

Day 2 科托爾，黑山共和國 Kotor, Montenegro 1:00PM 8:00PM

Day 3 科孚島，希臘 Corfu, Greece 9:00PM 3:00PM

Day 4 雅典(比雷埃夫斯)，希臘
Athens (Piraeus), Greece

12:00PM 8:30PM

Day 5 米克諾斯島，希臘 Mykonos, Greece 7:00AM 4:00PM

Day 6 阿爾戈斯托利翁，希臘 Argostoli, Greece 11:00AM 7:00 PM

Day 7 海上航行 Cruising - -

Day 8 威尼斯，意大利 Venice, Italy 6:45 AM

Rhapsody of the Seas 海洋迎風號
 Tonnage 排水量: 78,491噸  Guest Capacity 載客量: 2,416  Decks 甲板: 12層

Above price based on Nov 17 sailing 
以上價錢適用於 11月17日出發之航線。

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior 
(Cat.1V)

HK$9,568 起up

HK$6,027 起 up

海景房Oceanview
(Cat. 6N )

HK$11,148 起up

HK$7,023 起 up

查詢或報名請致電 3189-3200

皇家加勒比遊輪香港有限公司
香港尖沙咀海港城港威大廈第一座20樓2006室
網址：www.royalcaribbean.com.hk

二人同行第二位半價優惠只適用於指定2018年9月1日後出發之航線 (中國出發之航線除外)，全新預訂並於2018年8月31日前報名。第3/4位同房旅客12歲或以下
免船費只適用於2018年9月1日至2019年5月31日出發之指定航線並適用於CCF及NCCF。旅客需於報名時確認姓名及個人資料並付全數費用，報名後若取消，將不
獲退款。價錢包括NCCF、郵輪艙房住宿、指定餐廳內之三餐、小吃及飲料, 並不包括機票、港口費、碼頭稅、船上收取之服務小費、簽證費用及一切岸上觀光等之
費用; 價錢為每位成人佔用雙人船房以港幣計算並以報名時之最後報價作準。所有航線行程如有任何更改，恕不另行通知。皇家加勒比保留最終裁決權。
BOGO offer is applicable to selected sailing departing after 1 Sep 2018 (excludes China departures), applies to new individual bookings confirmed at 
prevailing rates, and must be booked on or before 31 August, 2018. 3rd/4th Guest in same stateroom under 12 years old free offer only applies to 
selected sailings departing between 1 Sep 2018 – 31 May 2019, and applies to CCF and NCCF. Cruise fares include NCCF, accommodation, 
complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets, taxes, fees & port expenses, service charges and 
gratuities, visa fees and shore excursions. Prices are quoted per adult on twin-sharing basis in Hong Kong dollars and are subject to change, final 
price are determined upon booking. All itineraries are subject to change without prior notice. Royal Caribbean Cruises reserves the final right of 
decision. Updated on 25 July 2018.

8月31日前預訂可享二人同行，第二位半價優惠
Book Before 31 August enjoy Buy One Get One

3rd /4th guest in same stateroom

25% Off
第3/4位旅客同房75折

http://www.royalcaribbean.com.hk/


5晚新加坡，檳城，浮羅交怡，布吉之旅
5-Night Singapore, Penang, Langkawi & Phuket Cruise

出發日期Departure Date: Sep 9; Dec 24, 29, 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 新加坡 Singapore - 4:30 PM

Day 2 檳城，馬來西亞 Penang, Malaysia 3:00PM 10:00 PM

Day 3 浮羅交怡，馬來西亞 Langkawi, Malaysia 8:00AM 7:00PM

Day 4 布吉，泰國 Phuket, Thailand 8:00AM 8:00PM

Day 5 海上航行Cruising - -

Day 6 新加坡 Singapore 8:00AM -

新加坡 Singapore

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior 
(Cat.6V)

HK$10,398 起up

HK$7,724 起 up

海景房

Ocean View 
(Cat. 2N)

HK$11,629 起up

HK$8,722 起 up

Voyager of the Seas 海洋航行者號
 Tonnage 排水量: 138,888噸  Guest Capacity 載客量: 3,840   Decks 甲板: 15層

Above price based on Dec 24 sailing 以上價錢適用於 9月9日出發之航線。

4晚新加坡，吉隆坡 (巴生港)，布吉之旅
4-Night Singapore, Kuala Lumpur (Port Klang) & Phuket Cruise

出發日期Departure Date: Sep24; Oct 1; Dec 20, 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 新加坡 Singapore - 4:30 PM

Day 2
吉隆坡 (巴生港)，馬來西亞

Kuala Lumpur (Port Klang), Malaysia
7:300AM 3:00 PM

Day 3 布吉，泰國 Phuket, Thailand 10:00AM 10:00PM

Day 4 海上航行Cruising - -

Day 5 新加坡 Singapore 8:00AM -

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg pe pax)

內艙房 Interior 
(Cat.6V)

HK$5,548 起up

HK$4,087 起 up

海景房

Ocean View 
(Cat. 2N)

HK$6,558 起up

HK$4,844 起 up

Above price based on Oct 1 sailing 以上價錢適用於 10月1日出發之航線。

查詢或報名請致電 3189-3200

皇家加勒比遊輪香港有限公司
香港尖沙咀海港城港威大廈第一座20樓2006室
網址：www.royalcaribbean.com.hk

二人同行第二位半價優惠只適用於指定2018年9月1日後出發之航線 (中國出發之航線除外)，全新預訂並於2018年8月31日前報名。第3/4位同房旅客12歲或以下免船費只適用於2018年9月1日至
2019年5月31日出發之指定航線並適用於CCF及NCCF。旅客需於報名時確認姓名及個人資料並付全數費用，報名後若取消，將不獲退款。價錢包括NCCF、郵輪艙房住宿、指定餐廳內之三餐、
小吃及飲料, 並不包括機票、港口費、碼頭稅、船上收取之服務小費、簽證費用及一切岸上觀光等之費用; 價錢為每位成人佔用雙人船房以港幣計算並以報名時之最後報價作準。所有航線行程如
有任何更改，恕不另行通知。皇家加勒比保留最終裁決權。
BOGO offer is applicable to selected sailing departing after 1 Sep 2018 (excludes China departures), applies to new individual bookings confirmed at prevailing rates, and must 
be booked on or before 31 August, 2018. 3rd/4th Guest in same stateroom under 12 years old free offer only applies to selected sailings departing between 1 Sep 2018 – 31 
May 2019, and applies to CCF and NCCF. Cruise fares include NCCF, accommodation, complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets, 
taxes, fees & port expenses, service charges and gratuities, visa fees and shore excursions. Prices are quoted per adult on twin-sharing basis in Hong Kong dollars and are 
subject to change, final price are determined upon booking. All itineraries are subject to change without prior notice. Royal Caribbean Cruises reserves the final right of decision. 
Updated on 25 July 2018.

8月31日前預訂可享二人同行，第二位半價優惠
Book Before 31 August enjoy Buy One Get One

3rd /4th guest in same stateroom

25% Off
第3/4位旅客同房75折

http://www.royalcaribbean.com.hk/


Ovation of the Seas 海洋贊禮號
 Tonnage 排水量: 168,666噸  Guest Capacity 載客量: 4,905  Decks 甲板: 16層

10晚澳洲及紐西蘭之旅 10-Night Australia & New Zealand Cruise

出發日期Departure Date: Dec 12, 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達Arrive 離開Depart

Day 1 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 6:45PM

Day 2-3 海上航行 Cruising - -

Day 4
米爾福德峽灣, 紐西蘭 Milford Sound, New Zealand 8:00AM 9:00PM

神奇峽灣，紐西蘭 Doubtful Sound, New Zealand 12:00PM 1:30 PM

Day 5 達尼丁，紐西蘭 Dunedin, New Zealand 5:30AM 5:00 PM

Day 6 惠靈頓，紐西蘭Wellington, New Zealand 12:00PM 7:00 PM

Day 7 內皮爾，紐西蘭 Napier, New Zealand 8:30AM 5:30 PM

Day 8 皮克頓，紐西蘭 Picton, New Zealand 8:00AM 4:00 PM

Day 9-10 海上航行 Cruising - -

Day 11 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 6:30AM

澳洲/紐西蘭

Australia/New Zealand

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior 
(Cat.4U)

HK$12,384 up

HK$9,140 起 up

海景房Oceanview
(Cat. 2N)

HK$14,974起up

HK$11,083 起 up

陽台房 Balcony 
(Cat. 6D)

HK$15,759 起up

HK$11,598 起 up

套房 Suite 
(Cat. J4)

HK$24,472 起up

HK$18,059 起 up

5晚塔斯曼尼亞之旅 5-Night Tasmania Cruise

出發日期Departure Date: Nov 23, 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 悉尼，澳洲 Sydney, Australia - 6:30PM

Day 2 海上航行 Cruising - -

Day 3 荷伯，澳洲 Hobart, Australia 8:00AM -

Day 4 荷伯，澳洲 Hobart, Australia - 5:00 PM

Day 5 海上航行 Cruising - -

Day 6 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 6:30AM -

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

陽台房 Balcony 
(Cat. 2E)

HK$10,109 起up

HK$7,434 起 up

8月31日前預訂可享二人同行，第二位半價優惠
Book Before 31 Aug enjoy Buy One Get One

3rd /4th guest in same stateroom
第3/4位旅客同房

25% Off  75折

二人同行第二位半價優惠只適用於指定2018年9月1日後出發之航線 (中國出發之航線除外)，全新預訂並於2018年8月31日前報名。第3/4位同房旅客12歲或以下免船費只適用於2018年9月1日
至2019年5月31日出發之指定航線並適用於CCF及NCCF。旅客需於報名時確認姓名及個人資料並付全數費用，報名後若取消，將不獲退款。價錢包括NCCF、郵輪艙房住宿、指定餐廳內之三餐、
小吃及飲料, 並不包括機票、港口費、碼頭稅、船上收取之服務小費、簽證費用及一切岸上觀光等之費用; 價錢為每位成人佔用雙人船房以港幣計算並以報名時之最後報價作準。所有航線行程如
有任何更改，恕不另行通知。皇家加勒比保留最終裁決權。
BOGO offer is applicable to selected sailing departing after 1 Sep 2018 (excludes China departures), applies to new individual bookings confirmed at prevailing rates, and must 
be booked on or before 31 August, 2018. 3rd/4th Guest in same stateroom under 12 years old free offer only applies to selected sailings departing between 1 Sep 2018 – 31 
May 2019, and applies to CCF and NCCF. Cruise fares include NCCF, accommodation, complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets, 
taxes, fees & port expenses, service charges and gratuities, visa fees and shore excursions. Prices are quoted per adult on twin-sharing basis in Hong Kong dollars and are 
subject to change, final price are determined upon booking. All itineraries are subject to change without prior notice. Royal Caribbean Cruises reserves the final right of 
decision. Updated on 25 July 2018.

查詢或報名請致電 3189-3200

皇家加勒比遊輪香港有限公司
香港尖沙咀海港城港威大廈第一座20樓2006室
網址：www.royalcaribbean.com.hk

http://www.royalcaribbean.com.hk/


澳洲/紐西蘭

Australia/New Zealand

10晚澳洲及紐西蘭之旅 10-Night Australia & New Zealand Cruise

出發日期Departure Date: Nov 21; 2018

日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 4:30PM

Day 2-3 海上航行 Cruising - -

Day 4

米爾福德峽灣，紐西蘭
Milford Sound, New Zealand

8:30AM 9:30PM

神奇峽灣，紐西蘭
Doubtful Sound, New Zealand 

1:00PM 2:00 PM

達斯奇峽灣，紐西蘭
Dusky Sound, New Zealand

4:00PM 5:00 PM

Day 5 達尼丁，紐西蘭 Dunedin, New Zealand 8:00PM 5:00 PM

Day 6 阿卡羅阿，紐西蘭 Akaroa, New Zealand 8:00PM 5:00 PM

Day 7 皮克頓，紐西蘭 Picton, New Zealand 8:00AM 5:00PM

Day 8 內皮爾，紐西蘭 Napier, New Zealand 8:00AM 5:00PM

Day 9 海上航行 Cruising - -

Day 10 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 8:30AM 7:30AM

Day 11 悉尼，澳洲 Sydney, Australia 6:30AM

Radiance of the Seas 海洋燦爛號
 Tonnage 排水量: 90,090噸  Guest Capacity 載客量: 2,466  Decks 甲板: 13層

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior
(Cat. 3V)

HK$9,402 起up

HK$6,904 起up

海景房Oceanview 
(Cat. 3N)

HK$12,071 起up

HK$8,905 起up

陽台房 Balcony 
(Cat. 3B)

HK$15,446 起up

HK$11,363 起 up

套房 Suite (Cat. J3)
HK$34,912 起up

HK$25,889 起 up

二人同行第二位半價優惠只適用於指定2018年9月1日後出發之航線 (中國出發之航線除外)，全新預訂並於2018年8月31日前報名。第3/4位同房旅客12歲或以下免船費只適用於2018年9月1日至
2019年5月31日出發之指定航線並適用於CCF及NCCF。旅客需於報名時確認姓名及個人資料並付全數費用，報名後若取消，將不獲退款。價錢包括NCCF、郵輪艙房住宿、指定餐廳內之三餐、
小吃及飲料, 並不包括機票、港口費、碼頭稅、船上收取之服務小費、簽證費用及一切岸上觀光等之費用; 價錢為每位成人佔用雙人船房以港幣計算並以報名時之最後報價作準。所有航線行程如
有任何更改，恕不另行通知。皇家加勒比保留最終裁決權。
BOGO offer is applicable to selected sailing departing after 1 Sep 2018 (excludes China departures), applies to new individual bookings confirmed at prevailing rates, and must 
be booked on or before 31 August, 2018. 3rd/4th Guest in same stateroom under 12 years old free offer only applies to selected sailings departing between 1 Sep 2018 – 31 
May 2019, and applies to CCF and NCCF. Cruise fares include NCCF, accommodation, complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets, 
taxes, fees & port expenses, service charges and gratuities, visa fees and shore excursions. Prices are quoted per adult on twin-sharing basis in Hong Kong dollars and are 
subject to change, final price are determined upon booking. All itineraries are subject to change without prior notice. Royal Caribbean Cruises reserves the final right of decision. 
Updated on 25 July 2018.

查詢或報名請致電 3189-3200

皇家加勒比遊輪香港有限公司
香港尖沙咀海港城港威大廈第一座20樓2006室
網址：www.royalcaribbean.com.hk

8月31日前預訂可享二人同行，第二位半價優惠
Book Before 31 August enjoy Buy One Get One

3rd /4th guest in same stateroom

25% Off
第3/4位旅客同房75折

http://www.royalcaribbean.com.hk/


7晚西加勒比海之旅 7-Night Western Caribbean Cruise

出發日期Departure Date: Aug - Dec 2018
日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 羅德岱堡，佛羅里達 Fort Lauderdale, Florida 4:30 PM

Day 2 海上航行 Cruising - -

Day 3 拉巴地，海地 Labadee, Haiti 8:00AM 5:00PM

Day 4 法爾茅斯，牙買加 Falmouth, Jamaica 10:30AM 7:00PM

Day 5 海上航行 Cruising - -

Day 6 科茲美，墨西哥 Cozumel, Mexico 8:00AM 7:00 PM

Day 7 海上航行 Cruising - -

Day 8 羅德岱堡，佛羅里達 Fort Lauderdale, Florida 6:15 AM

Harmony of the Seas 海洋和悅號
 Tonnage 排水量: 226,963噸  Guest Capacity 載客量: 6,687  Decks 甲板: 18層

加勒比海 Caribbean

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior 
(Cat. 4V)

HK$9,408 起up

HK$6,908 起 up

海景房Oceanview
(Cat. 6N)

HK$90,18 起up

HK$6,615 起 up

陽台房 Balcony 
(Cat. 2J)

HK$9,798 起up

HK$7,127 起 up

套房 Suite (Cat. J4)
HK$22,898 起up

HK$16,879 起 up
Above price based on Sep 22 sailing 以上價錢適用於 9月22日出發之航線。

7晚東加勒比海之旅 7-Night Eastern Caribbean Cruise

出發日期Departure Date: Aug - Dec 2018
日期 Date 停泊港口 Ports of Call 到達 Arrive 離開Depart

Day 1 羅德岱堡，佛羅里達 Fort Lauderdale, Florida 4:30 PM
Day 2 拿騷，巴哈馬 Nassau, Bahamas 7:00AM 2:00PM
Day 3 海上航行 Cruising - -
Day 4 夏洛特阿瑪利，聖湯瑪士

Charlotte Amalie, St. Thomas
10:00AM 6:00PM

Day 5 菲利普斯堡，聖馬丁島 Philipsburg, St.Maarten 7:00AM 4:00PM

Day 6 海上航行 Cruising - -
Day 7 海上航行 Cruising - -
Day 8 羅德岱堡，佛羅里達 Fort Lauderdale, Florida 6:15 AM

房間類型
Stateroom Type

遊輪船費Cruise Fare
(平均每位 Avg per pax)

內艙房 Interior 
(Cat.4V)

HK$8,558 起up

HK$6,271 起 up

海景房Oceanview 
(Cat. 2N )

HK$9,968 起up

HK$7,328 起 up

陽台房 Balcony 
(Cat. 2J)

HK$11,038 起up

HK$8,057 起 up

套房 Suite (Cat. J4)
HK$20,808 起up

HK$15,311 起 up
Above price based on Sep 8 sailing 以上價錢適用於 9月8日出發之航線。

拉巴地，海地 Labadee, Haiti
皇家的私人海灘度假村擁有原始的海灘，珊瑚礁及森林山環繞的海灣。 在此放鬆，充電或玩
盡一系列的水上活動，包括我們著名的空中飛索。
Royal’s private beach resort features pristine beaches, coral reefs and lagoon-like bays surrounded
by forested mountains. Relax and recharge or take advantage of an array of water sports and
activities, including our famous zip-line.

二人同行第二位半價優惠只適用於指定2018年9月1日後出發之航線 (中國出發之航線除外)，全新預訂並於2018年8月31日前報名。第3/4位同房旅客12歲或以下免船費只適用於2018年9月1日至2019年5月31日出發之
指定航線並適用於CCF及NCCF。旅客需於報名時確認姓名及個人資料並付全數費用，報名後若取消，將不獲退款。價錢包括NCCF、郵輪艙房住宿、指定餐廳內之三餐、小吃及飲料, 並不包括機票、港口費、碼頭稅、
船上收取之服務小費、簽證費用及一切岸上觀光等之費用; 價錢為每位成人佔用雙人船房以港幣計算並以報名時之最後報價作準。所有航線行程如有任何更改，恕不另行通知。皇家加勒比保留最終裁決權。
BOGO offer is applicable to selected sailing departing after 1 Sep 2018 (excludes China departures), applies to new individual bookings confirmed at prevailing rates, and must be booked on or before 
31 August, 2018. 3rd/4th Guest in same stateroom under 12 years old free offer only applies to selected sailings departing between 1 Sep 2018 – 31 May 2019, and applies to CCF and NCCF. Cruise 
fares include NCCF, accommodation, complimentary meals, snacks and drinks in selected dining venues and excludes air tickets, taxes, fees & port expenses, service charges and gratuities, visa fees 
and shore excursions. Prices are quoted per adult on twin-sharing basis in Hong Kong dollars and are subject to change, final price are determined upon booking. All itineraries are subject to change 
without prior notice. Royal Caribbean Cruises reserves the final right of decision. Updated on 25 July 2018.

查詢或報名請致電 3189-3200

皇家加勒比遊輪香港有限公司
香港尖沙咀海港城港威大廈第一座20樓2006室
網址：www.royalcaribbean.com.hk

8月31日前預訂可享二人同行，第二位半價優惠
Book Before 31 August enjoy Buy One Get One

3rd /4th guest in same stateroom

25% Off
第3/4位旅客同房75折

http://www.royalcaribbean.com.hk/

